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Rotterdam, 30 oktober 2012. 
 
 

Onderwerp: 

Beantwoording van de schriftelijke vragen van het raadslid A. Bonte (GroenLinks) over 
glas op fietspaden. 
 

 
Aan de Gemeenteraad. 
 
Op 20 september 2012 stelde het raadslid A. Bonte (GroenLinks) ons schriftelijke vragen 
over glas op fietspaden. 
 
Inleidend wordt gesteld: 
“De gemeenteraadsfractie van GroenLinks heeft de laatste tijd van diverse 
Rotterdammers klachten ontvangen over glasscherven op wegen en fietspaden. Rond 
sommige glascontainers bestaat dit probleem al langer, maar nu lijkt het ook regelmatig 
raak na diverse festivals of drukke stapavonden, tot grote ergernis van de vele fietsende 
Rotterdammers. Het opruimen van deze glasscherven duurt lang en op plekken waar 
geen veegwagen bij kan komen blijft het glas regelmatig gewoon liggen. 
 
GroenLinks vindt het belangrijk dat Rotterdam zijn fietsvriendelijke imago versterkt en het 
gebruik van de fiets zo veel mogelijk bevorderd. Dat komt immers ten goede aan zowel 
de luchtkwaliteit van de stad als  aan de gezondheid van de Rotterdammers.” 
 
Hieronder volgen de vragen en onze beantwoording: 
 
Vraag 1:  
Herkend de wethouder de signalen van GroenLinks over een toename van 
glasscherven op wegen en fietspaden? Zo ja, wat gaat u hier aan doen? 
 
Antwoord: 
Nee, de wethouder herkent deze signalen niet. Uit het aantal meldingen van burgers in 
het Meldingen Systeem Buitenruimte (MSB) blijkt een afname van het aantal meldingen 
over glas op straat, inclusief het aantal meldingen glas op fietspad. 
 
In het jaar 2011 heeft Roteb in totaal 32.507 MSB-meldingen ontvangen. In de periode  
1 januari tot en met 15 september 2011 werden 736 meldingen over glas op straat 
ontvangen afkomstig van burgers. In 69 gevallen werd er expliciet melding gemaakt van 
glas op het fietspad. 
 
In 2012 is een afname zichtbaar van het totale aantal MSB-meldingen. Het aantal 
meldingen glas op straat volgt deze trend. In de periode 1 januari tot en met 15 
september 2012 werden 674 meldingen over glas op straat ontvangen afkomstig van 
burgers. In 60 gevallen werd er expliciet melding gemaakt van glas op het fietspad. 
 
Opvallend is dat de meeste MSB-meldingen in 2012 over glas op straat afkomstig zijn uit 
deelgemeente Charlois (136 meldingen), gevolgd door deelgemeente Prins Alexander 
(133 meldingen). In 2011 was deze situatie omgekeerd. In deze deelgemeenten zijn 
weinig tot geen evenementen, festivals of drukke stapavonden. In deelgemeente 
Centrum, waar evenementen, festivals of stapavonden wel regelmatig voorkomen, is het 
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aantal meldingen over glas op straat zeer gering. In 2011 werden 59 meldingen 
ontvangen en in 2012 slechts 27 meldingen. 
 
Vraag 2:  
Wordt er in het onderhoud en schoonhouden van de buitenruimte specifiek 
aandacht besteed aan het opruimen van glasscherven op wegen en fietspaden? 
En zo nee, bent u daartoe bereid? 
 
Antwoord: 
Het reinigen van de buitenruimte geschiedt met grote zorg zowel machinaal als 
handmatig. Bij het schoonhouden wordt specifiek aandacht besteed aan fietspaden 
omdat de fiets een kwetsbaar vervoermiddel is. Machinale veegmachines worden 
ingezet om fietsroutes te reinigen. Wanneer blijkt dat bepaalde plekken onbereikbaar zijn 
voor normale machines wordt een kleiner exemplaar ingezet. Plekken die onbereikbaar 
zijn voor veegmachines (groot of klein) worden handmatig geveegd. Indien nodig wordt 
aan glas op straat extra aandacht besteed. Wanneer een Rotterdammer melding maakt 
van glas op straat en van mening is dat het om een gevaarlijke situatie gaat wordt hier 
direct op gereageerd en het glas onmiddellijk van straat verwijderd. 
 
Vraag 3:  
Bent u bereid na afloop van festivals de fietspaden met voorrang te reinigen, 
aangezien fietsers over het algemeen veel meer last hebben van het vuil en glas 
op straat dan automobilisten? 
 
Antwoord: 
Nee. Alle vuile plekken, als gevolg van evenementen of festivals, worden na afloop 
buitengewoon goed gereinigd. Fietspaden worden hierin uiteraard zorgvuldig 
meegenomen alvorens het gebied wordt vrijgegeven. 
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